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CIEPLOWOD 

Protok61 ill 42/1 0 

z XLII sesji Rady Gminy Cieplowody odbytej w dniu 14 lipca 20 lOw sali ill 12 przy PI. 
Mickiewicza 2 w Cieplowodach. 

Przewodniczqcy Rady otworzy! XLI I sesjy Rady Gminy Cieplowody, na podstawie listy 
obecnosci stwierdzi! prawomocnose obrad, na ustawowq ilose 15 radnych, w sesji 
uczestniczylo II radnych, listy obecnosci stanowiq zalqcznik do protokolu. 

Do przeslanego porzqdku obrad, wprowadzi! zmiany polegajqcq na wprowadzeniu do 
porzqdku obrad 2 uchwa!, kt6re by!y przedmiotem obrad posiedzenia komisji w pkt 6a 
podjycie uchwaly w sprawie zaciqgniycia d!ugoterminowej pozyczki na budowy kanalizacji 
sanitamej w miejscowosci Baldwinowice i Piotrowice Polskie ~'faz z oczyszczalniq sciek6w 
oraz w pkt 6b podjycie uchwaly w sprawie zaciqgniycia dlugoterminowego kredytu 
bankowego. 
Uwag nie zg!oszono, program posiedzenia wraz z wniesionq zmianq zostal przyjyty przy 10 
g!osach za, 1 glosie wstrzymujqcym. 
Ad.2 
Do protokolu z ostatniej sesji, uwag nie wniesiono, protok61 zosta! przyjyty jednog!osnie. 
Ad.3 
Infonnacje z pracy urzydu miydzy sesjami przedstawil P. W6jt 
- podjyto zarzqdzenia wg rejestru prowadzonego w sekretariacie urzydu. 
- zatrudnienie nowego radcy prawnego od miesiqca maja w osobie Pani Lilianny Wozny. 
- spotkanie Zwiqzku O!awa Slyza, temat budowy schroniska, kt6ry najprawdopodobniej 
upadnie 
- infonnacja nt zaproszenia na dozynki gminne w Targowicy kardyna!a Gulbinowicza, 
- zwiykszenie zatrudnienia os6b w Urzydzie 0 12 stazyst6w, kt6rzy wykonujq pracy poza 
Urzydem w terenie oraz 3 stazyst6w zatrudnionych w Urzydzie, 
- uczestnictwo w uroczystosci w Poznaniu wraz z Przewodniczqcym , gdzie odebrano 
wyr6znienia w rankingu gmin, gdzie w wojew6dztwie dolnoslqskim zajylismy 8 miejsce . 
- spotkanie z przedstawicielem Wiedzy Rolniczej oraz propozycja przeanalizowania 
mozliwosci otwarcia szko!y zaocznej w budynku naszego zespo!u. Jest to szansa dla szkoly, 
warto podjqc pr6by , planowana jest rozmowa z p. dyrektor oraz soltysami w tym temacie. Do 
koilca sierpnia zostanie zrobione rozpoznanie, w temacie rozdana zostanie odpowiednia 
informacja, 
- przedstawil infonnacjy na temat pozyskania srodk6w na zadania: 
- remont swietlicy wiejskiej w Kobylej Glowie i Dobrzenicach 
- zakup samochodu dla strazy, 
- remont GOKu 
Poza tym sk{adamy dalej wnioski z mozliwosciq pozyskania srodk6w, bo czas pozyskania 
srodk6w unijnych szybko siy skonczy. 
Ad.4 
Brak 
Ad.5 
Przew. Rady- przedstawi! opiniy wsp61nego posiedzenia komisji Rady, kt6re pozytywnie 
zaopiniowa!y projekt uchwaly w sprawie dobrowolnego wystqpienia ze Stowarzyszenia pn. 
"Lokalna Organizacja Turystyczna Ziemi Zqbkowickiej" 
Pytan. i uwag nie zgloszono. 
Uchwa!a ill 215/XLII/1 0 w sprawie dobrowolnego wystqpienia ze Stowarzyszenia pn. 
"lokalna Organizacja Turystyczna Ziemi Zqbkowickiej" zostala podjyta jednoglosnie. 



Ad.6 
P. Skarbnik- przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budtecie gminy na 2010 rok.
 
Przew. Rady- przedstawil stanowisko wsp6lnego posiedzenia komisji Rady, kt6re
 
pozytywnie zaopiniowalo projekt powyzszej uchwaly.
 
Radny Krawczyk- zapytal odnosnie prac geologicznych w Karczownicach i Tomicach.
 
P. Skarbnik- wyjasnila, te dotyczy to prac pod wodociqgowanie tych wsi.
 
Pyt.ail i uwag nie zgloszono.
 
Uchwala nr 216/XLiI/1O w sprawie zmian w budzecie gminy na 2010 rok zostala podjyta
 
jednoglosnie.
 
Ad.6a
 
P. Skarbnik - przedstawila projekt uchwaly w sprawie zaciqgniycia dlugotenninowej
 
pozyczki na budowy kanalizacji sanitamej w miejscowosci Baldwinowice i Piotrowice
 
Polskie wraz z oczyszczalnill sciek6w. Jest to pOZyczka jakq bierzemy pod wysokosc kwoty
 
jakq dostaniemy w przyszlym roku na wskazane w projekcie uchwaly zadanie.
 
Pytan i uwag brak,
 
Przew. Rady- odczytal projekt powyzszej uchwaly.
 
Uchwala nr 217/XLII/IO w sprawie zacillgniycia dlugoterminowej pozyczki na budowy
 
kanalizacji sanitamej w miejscowosci Baldwinowice i Piotrowice Polskie wraz z
 
oczyszczalnill sciek6w zostala podjytajednoglosnie.
 
Radny Stelmach- zapytal 0 uwarunkowania z bankiem.
 
P. Skarbnik - wyjasnila, te jest to potyczka na bardzo preferencyjnych warunkach, bardzo
 
niski procent, warunki zostanll okreslone w umowie z bankiem.
 
P. W6jt- wyjasnil, ze pOZyczka z BGK jest to bardzo pozytywnll ofertll, jest to bardzo niskie
 
oprocentowanie bez przetargu.
 
Ad. 6 b
 
P. Skarbnik- przedstawila projekt uchwaly w sprawie zaciqgniycia dlugotenninowego
 
kredytu bankowego, poinfonnowala, ze zostal ogloszony przetarg na uslugy bankowll.
 
Przew. Rady- odczytal projekt powyzszej uchwaly.
 
Pytan i uwag nie zgloszono.
 
Uchwala nr 218/XLII/l 0 w sprawie zacillgniycia dlugoterminowego kredytu bankowego
 
zostala podjyta jednoglosnie.
 
Ad.7
 
Przew. Rady- przedstawil wniosek 0 przyznanie nagrody rocznej dla dyrektora Gminnej
 
Biblioteki Publicznej- Ireny Skoczylas wraz z uzasadnieniem, kt6ry byl efektem wczeSniej
 
jut podjytych dzialan, jakimi byly przyjycie sprawozdania z wykonania plan6w finansowych
 
oraz zapoznano siy ze sprawozdaniem z dzialalnosci GBP
 
Radny Stelmach- zapytal 0 uwarunkowania prawne przyznania nagrody rocznej dla dyrektora
 
GBP.
 
P. Sekretarz- wyjasnila kwestie fonnalno- prawne przyznania takiej nagrody dyrektorowi
 
GBP.
 
Rozpatrzono wniosek 0 przyznanie nagrody rocznej dyrektorowi GBP i podjyto przy 10
 
glosach za, 1 glosie wstrzymujllcym.
 
Ad.8
 
Protok6l z kontroli jaka zostala przeprowadzona w ZWiK w Cieplowodach oraz podjyte w
 
wyniku kontroli wnioski przedstawil - Przew. Komisji rewizyjnej- Stanislaw Giergiczny.
 
Protok61 z kontroli w ZWiK stanowi zalqcznik do protokolu.
 
Radny Stelmach- popiera wnioski Komisji rewizyjnej, tym bardziej zasadny staje siy jego
 
wniosek aby zaklad rozliczal siy z koncem roku kalendarzowego.
 
Ewidencja magazynowa jest zle prowadzona co wskazano Panu kierownikowi.
 

Przerwa 



Posiedzenie opuscita radna Anna Tokaruk- obecnych 10 radnyeh 

Przew. Rady- wznowil obrady po przerwie.
 
W kwestii protokotu i wniosk6w jakie zostaly w tym pkt przedstawione pytan i uwag nie
 
zgtoszono.
 
Wnioski zostaly przyjyte jednoglosnie.
 
Ad. 9 brak
 
Ad. 10 i 11
 
Przew. rady- przypomniat, Ze na sesji w dniu 26.04.2010 r. wplynylo pismo radnej
 
Markowskiej. Radni do w/w pisma siy nie ustosunkowali i w tym kontekseie zostanie
 
udzielona odpowiedZ.
 
Odnosnie pisma Radomira Fijalkowskiego- radni r6wniez nie zajyli stanowiska, w tym tet
 
kontekseie zostanie udzielona odpowiedz.
 
Pismo Parafii z CiepIow6d odnosnie dofinansowania prae odwodnieniowych przy koseiele.
 
Poinforrnowal, i.e Parafia od Ministra Kultury otrzymala dofinansowanie w wys. 70 tys. z1.
 
W dzisiejszej uchwale w sprawie zmian w budzecie przenoszono srodki na tell eel, Parafia
 
podobnie jak 2 inne Parafie, kt6re zlotyly wnioski otrzymajq po 10 tys. z1. Taka jest
 
propozyeja P. W6jta.
 
Radni nie wykazali zainteresowania w tym temacie.
 
Radny Krawczyk- w tym temaeie radni zabierali glos ale wyjasniano, i.e procedura jest
 
zawila. P. W6jt okazal siy hojny.
 
Radny Stelmach- przypomnial, i.e to Rada podjyta w tym temaeie uehwaly.
 
Przew. Rady- podjyta uehwala upowatnita p. W6jta do realizaeji tyeh dzialan.
 
Odczytal pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzietwa Narodowego w kwestii przyznanej
 
dotaeji na wskazany powyzej eel w wys. 70 tys. z1.
 
Odezytat deeyzjy Ministra Srodowiska w kwestii uznania las6w za oehronne pozostajqeyeh
 
w zarzqdzie Panstwowego Gospodarstwa Lesnego Lasy panstwowe, polozone w
 
Nadlesnictwie Henryk6w.
 
Radny Stelmaeh- brak jest wiedzy w tym temacie i topografii tyeh las6w.
 
P. W6jt- nie tyle to jest istotne gdzie to jest, tylko to, i.e pozbawia nas to pieniydzy do budzetu
 
Przew. rady- przedstawil pismo Powiatowego Urzydu Praey na temat sytuaeji na rynku praey
 
w miesiqeu maju 2010 r.
 
Ad. 12
 
Soltys Biel z Karczowic- pomszyl sprawy zlikwidowania kursu autobusowego, kt6rym to
 
jezdzili mieszkaney 5 wsi.
 
P. W6j t- nalei.y siy zastanowic czy tym autobusem jei.dzq pasazerowie, czy jezdzi ieh na ty Ie
 
aby zwr6eic koszty przejazdu autobusu, nie jestesmy stronq by 0 to walczyc. Wzglydy
 
ekonomiczne Sq siJniejsze.
 
P. Sekretarz- interesowala siy spraWq, kt6rq zna. PKS zawiesil kursy autobus6w. Jest to
 
kompetencja Marszalka., kt6ry na dzien dzisiejszy nie ma w tym temaeie i.adnej inforrnaeji ..
 
Pozostaje powiadomienie Inspekeji 0 przeprowadzenie kontroli w zakresie wydanego
 
pozwolenia. Trzeba skierowac wniosek do Marszalka, kt6ry ma to w zakresie swoich
 
kompeteneji.
 
P. E. Zielonka- Kierownik GOKiP- podziykowala za pomoe przy organizaeji imprezy
 
Przedstawila oferty wakaeyjnq dJa dzieei.
 
Radna Kupczak - nawiqzala do ostatniej imprezy jaka miala miejsce, pytajqe ezy nasze
 
dzieci, kt6re wystypowaly nie mogly miec jednakowyeh stroj6w.
 
P. Zielona- dzieci byly wytypowane ze szkoly, wystypowaly w swoich strojaeh.
 
Aby zakupic im jednakowe stroje, Sq to potrzeby i na ten eel srodki w przyszloroeznym
 
budi.eeie.
 



P. Skoczylas- podziykowa!a za docenienie jej pracy i dzialalnosci.
 
Przew. Rady- podziykowa!, i Zyczy! takich osi'tgniyc na przyszlosc.
 
P. W6jt- przywo!a! temat, kt6ry ostatnio go bardzo zaskoczy! a dotyczy spotkan jakie majq
 
miejsce w szkole w z grupq amerykan6w, kt6rzy wiele nauczyli nasze dzieci, poswiycali im
 
czas i nauky, bardzo profesjonalnie to robili, z czego wiele dzieci korzystalo, pomimo, ze Sq
 
wakacje, idqc do szko!y na dlugi czas, ciesZ'tc siy, ze ktos im poswiyca czas i profesjonalnie
 
to robi. Podziykowa! radnej Tokaruk za inicjatywy. Zaprosil ich ponownie na dlu:zszy czas.
 
Majqc takq bazy lokalowq, powinnismy jq maksymalnie wykorzystac.
 
Radny Stelmach - przypomnial 0 naglosnieniu jakie rna na stanie straz i mialo Sfuzyc do
 
uzytku i dyspozycji wszystkich.
 
P. W6jt- zapewnil, ze sprzyt ten na pewno zostanie przekazany w ryce Pani Kierownik
 
GOKiP.
 
W zwiq.zku z wyczerpaniem porzqdku obrad Przewodniczqcy zamknql XLII sesjy Rady
 
Gminy Ciep owody.
 

Protokol Przewodniczy! 
Jadwiga . a iak Przewodniczqcy Rady Gminy 

W!adys!aw Gluza 


